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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 19
Forslag til folketingsbeslutning om skærpede beføjelser for politiet til at lukke
hashklubber.
Af Peter Skaarup (DF) m.fl.

Spørgsmål 6
Vil ministeren kommentere på, at hashklubberne tilsyneladende blomstrer i
Brønshøj, hvor først en skudepisode og siden to brandattentater har gjort bor-
gerne utrygge? I TV2 Lorrys indslag om sagen (udsendelsen kl. 19.30 den 17.
april 2012) udtaler Københavns Politi, at man har kendskab til flere af de akti-
ve hashklubber i Brønshøj, og at man i grunden gerne ville lukke dem, men at
man ikke har ressourcerne til det. Desuden fremgår det af udtalelserne fra po-
litiet, at politibetjentene nok gerne så udvidede beføjelser til at lukke hashklub-
berne, men at det er Folketingets flertal, der sætter rammerne for politiets be-
føjelser. Hvorfor er hashklubben, der er fokus på i indslaget, stadig ikke luk-
ket, og giver sagen og politiets udtalelser ikke ministeren anledning til at ge-
noverveje, om der skal skærpede beføjelser til, så borgere der bor i nærheden
af sådanne hashklubber igen kan føle sig trygge?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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